

## Mark your calendar for 2023 inter airport South China

We've been working together with the civil aviation industry over the past three years, when we adamantly addressed the pandemic, maintained our resolve, fought the difficulties, and continued to progress. Today, thanks to the reopening following the pandemic, the civil aviation industry is accelerating its recovery process. Heartened and in all earnest, the organizer is ready to offer a great professional and effective industry fanfare, building on a sufficient preparatory period.

The full recovery of the industry takes time. We want to give enough time to exhibitors home and abroad to rebuild confidence and offer their best through full preparation. Time will also mend travel-related concerns. At a time that is sure to benefit from bigger opening-up, we are ready to make even bigger achievements. Following consultation with all stake-holders, we announce 2023 inter airport South China will take place at Canton Fair Complex on 28-30 August 2023.

We extend our sincere thanks to all exhibitors, partners, and visitors for your understanding and support, despite the postponement of the event. Looking forward to meeting you in Guangzhou in August. Please don't hesitate to contact the organizing committee should you have any questions.



## 2023 华南国际机场展定档通知

疫情三年，我们与民航业相互见证了彼此坚持初心、不畏艰难、砥砺前行坚韧和勇气。如今，我国疫情防控已全面放开，民航业正在高速复苏中。主办方正期待以更积极和饱满的状态，更充足的准备周期，为行业呈现一场精彩、专业、高效的盛会。

行业的完全复苏需要一定的时间，同时我们也希望能够给予海内外展商们足够的时间去重建信心和做最充分的准备，也让时间慢慢消除大家出行的顾虑，在更开放的时机，获得更大的收获。在听取各方建议后，“2023 年华南国际机场展览会”正式定档于 2023 年 8 月 28-30 日，在广州·中国进出口商品交易会展馆举行。

在此，衷心感谢所有参展商、合作伙伴及参观观众在本届展会延期及定档过程中的支持与理解！8 月，让我们期待广州相聚！如有任何相关问题，请随时与展会组委会取得联系。

励展（中国）投资有限公司

2023 年 2 月 17 日

